
 

Beste ouder(s) / verzorger(s) van OBS ‘t Spectrum, 
 
Voor ons liggen 2 vrije weken, de meivakantie. Na een periode waarin we hard 
gewerkt hebben aan goed onderwijs, kunnen zowel de leerlingen als de 
leerkrachten 2 weken lang genieten van vrije tijd. Na deze vakantie gaan we de 
afronding van het schooljaar 23-24 tegemoet. 
In de achter ons liggende periode is het volledige team van de scholengroep bezig 
geweest met dynamisch differentiëren; van te voren al bekijken welke leerlingen 
welke lesstof en eventuele extra hulp nodig hebben. Door dit van te voren al te 
organiseren, hoeven we niet achteraf te herhalen of te repareren. Op deze manier 
proberen we nog beter tegemoet te komen aan de onderwijsbehoeften van alle 
leerlingen. In praktijk betekent dit voornamelijk een uitgebreide en doordachte 
voorbereiding van de lessen(serie). Omdat we samen altijd sterker zijn en meer 
weten, bereiden we van tijd tot tijd ook samen lessen voor. Dat gebeurt af en toe 
zelfs schooloverstijgend. Een mooi voorbeeld van de kracht van de scholengroep. 
Direct na Pinksteren hebben we als scholengroep een tweedaagse 
studiebijeenkomst in het teken van het onderwijsconcept. We willen de 
uitgangspunten van ons gepersonaliseerde onderwijs centraal stellen en 
actualiseren. We zullen onder meer 2 scholen in de regio bezoeken en een 
masterclass van Marcel van Herpen volgen. Deze inspiratie en onze eigen 
ervaringen nemen we mee in de naderende uitwerking van het concept waar de 
scholengroep Hardenberg voor staat. Om niet te worden afgeleid door de 
dagelijkse dingetjes gaan we letterlijk 2 dagen met elkaar de hei op. Het beloofd 
een waardevolle en ook gezellige tweedaagse te worden. 
We kijken ook naar de wat verdere toekomst, want we zijn bezig met het opstellen 
van het schoolplan 24-28. Dit is een beleidsplan dat de belangrijkste 
ontwikkelingen en speerpunten voor de komende 4 jaar beschrijft. De komende 4 
schooljaren zullen we ons blijven richten op de 3 hoofdthema’s: Kwaliteit van 
onderwijs; Professionele cultuur en Onderwijsconcept. 
Welke onderwerpen we bij deze thema’s per schooljaar uit gaan werken laten we 
weten als alles in het plan gegoten is. De MR-en zijn betrokken bij de inhoud van 
het schoolplan, team en directie werken de inhoud uit. 
Naast deze beleidsmatige zaken spelen er natuurlijk ook allerlei thema’s en 
activiteiten op onze scholen. Daarover kunnen jullie meer lezen in het vervolg van 
deze nieuwsbrief. Ik wens jullie hierbij alvast een hele fijne meivakantie en veel 
leesplezier met de nieuwsbrief van mei. 
 
Hartelijke groet, 
namens het team van de scholengroep Hardenberg, 
Jantien Blankhorst-Hartkamp 
Meerscholen directeur. 
 

Mei 2024 

Jarigen:  
Jin, Tobias, Iris, Naser en juf Laura 
 
Van harte gefeliciteerd! 
 
Kalender: 
Mei: 
29 april t/m 10 mei Meivakantie 
14 mei luizenpluizen?? (verplaatst 
i.v.m. schoolfotograaf) 
15 mei Schoolfotograaf en OR 
vergadering 
20 mei 2e Pinksterdag – vrij 
21 en 22 mei Studiedagen – 
kinderen vrij 
24 mei Juf Laura trouwen 
28 mei sportdag 
 
Juni:  
12 t/m 15 juni Wandel4daagse 
19 juni MR-vergadering EN OR-
vergadering (MR is verplaatst 
i.v.m. wandel4daagse) 
 
Op de website en via de SU app kunt u 
de actuele kalender vinden voor het 
hele schooljaar. 
 
Volg ons ook op  
Instagram of op Facebook 
@obstspectrum 

     



 

Welkom in de school  
Blijkbaar leeft het idee onder ouders dat zij niet welkom zijn in de school. Dat is 
echter een misverstand. 
Wij vinden het juist fijn als jullie, oprecht belangstellend, even mee naar binnen 
lopen als de kinderen (gehaald of) gebracht worden. 
Echter, we willen ook op tijd beginnen! 
Om half 9 starten de lessen en we willen de beschikbare lestijd op een schooldag 
optimaal en in het belang van jullie kinderen gebruiken. 
We verzoeken jullie dan ook vriendelijk, doch dringend om uiterlijk om 08.30 uur 
het schoolgebouw te verlaten, zodat wij in alle rust met de lessen kunnen beginnen 
en de leerlingen niet gestoord worden door publiek en/of geluiden op de gang of 
het lesplein. 
Wij vertrouwen er op dat wij op jullie medewerking kunnen rekenen. Namens alle 
leerlingen en juffen heel erg bedankt daarvoor!! 
 
Na de meivakantie voor de deur staat kijken we ook al naar volgend schooljaar. Om 
goed zicht te hebben op de instroom komend schooljaar is het voor ons prettig om 
al op tijd te weten welke kinderen volgend schooljaar 4 jaar worden. Deze kinderen 
kunnen nu al aangemeld worden. Mochten er nog kinderen in de buurt en/of 
familie ook komend schooljaar 4 worden, horen we dat natuurlijk ook graag. 
Nieuwe ouders kunnen bellen of mailen voor een kennismaking en rondleiding. 
 
Activiteitenmiddag 
Wij zijn natuurlijk de leukste school van Hardenberg, maar helaas weet niet 
iedereen dat. Daarom gaan we een activiteitenmiddag organiseren, zodat iedereen 
tussen de 3 en 14 jaar kan komen kijken hoe leuk het is bij ons op school. 
Binnenkort komt er een flyer met meer informatie… 
 
Strategisch beleidsplan presentatie 
Maandag 22 april zijn alle medewerkers van Arcade uitgenodigd in De Voorveghter. 
Sjoerd van Slageren heeft daar aan ons het Strategisch beleidsplan gepresenteerd. 
Dit plan is voor ons als school de leidraad om het schoolplan te schrijven, aangezien 
dit de koers is die we gaan zetten en hoe dit vormgegeven wordt, is aan elke 
school. Ook wij zijn hier al druk mee bezig (zoals hierboven ook beschreven). We 
kijken ernaar uit dit met elkaar op te gaan zetten, zodat we (zoals Arcade ook 
aangeeft) onderwijs voor ieder kind kunnen bieden en we blijven bewegen. Alle 
medewerkers hebben dan ook een doosje met drie stretchbanden ontvangen, 
zodat ook wij “in beweging” blijven.  
 
Schoolfruit 
Wij krijgen nog schoolfruit tot en met 24 mei. 
  



 

Nieuwe baan 
Na twee schooljaren met veel plezier op de scholen van Scholengroep Hardenberg 
te hebben gewerkt, is er een nieuwe uitdaging op mijn pad gekomen. Na de 
zomervakantie start ik als interim kwaliteitscoördinator bij Onderwijs Connected, 
hier zal ik me voornamelijk bezighouden met het versterken van onderwijskwaliteit 
op scholen. Ik heb veel zin in deze nieuwe uitdaging, al vind ik het ook erg fijn om 
dit schooljaar op de scholen nog af te kunnen ronden! 
 
Parkeren bij school 
Wat fijn te zien dat jullie de nieuwsbrief goed lezen en dat er (bijna) niet meer op 
het gras geparkeerd wordt. Zo zorgen we er samen voor dat het speelgebied van de 
kinderen optimaal blijft! Voor degene die dit bericht gemist hebben, er zijn genoeg 
parkeerplekken waar u de auto neer kunt zetten. Mochten alle plekken voor school 
bezet zijn, is er (vast nog) plek bij de Dassenburcht en/of iets verder lopen in de 
straat zijn ook nog parkeerplaatsen.  
 
Schoolfotograaf 
Woensdag 15 mei komt Monique de Haas bij ons op school. Zij gaat de schoolfoto’s 
dit schooljaar regelen. Vanaf 8.15 uur is er ruimte voor de kinderen en 
broers/zussen buiten school om op de foto te gaan. De broers/zussen binnen 
school worden tijdens schooltijd gefotografeerd (zie bijlage, daarin stelt Monique 
zich voor). 
 
Trouwerij juf Laura 
Op vrijdag 24 mei ga ik samen met mijn vriend Arend trouwen!  
Ik vind het erg leuk om dit samen met de kinderen te vieren, daarom komen wij 
deze dag samen op school. 
Het lijkt mij erg leuk dat alle kinderen vrolijke en kleurrijke kleren aantrekken, 

zodat we er samen een gezellig feestje van kunnen maken! 😊 
Wat er verder allemaal op school wordt gedaan deze dag is voor mij ook nog een 
verassing, dit krijgen jullie van de andere leerkrachten te horen…. 
 
  



 

MR 
Op dinsdag 23 april had de MR vergadering. Deze vergadering begint altijd 
gezamenlijk met De Kern en De Ontdekking en daarna gaan we verder met de 
items voor onze school specifiek. In het gezamenlijke deel hebben we gesproken 
over het nieuwe strategisch beleidsplan van Arcade waarvan het personeel 
maandag een presentatie had gehad. De scholen zijn nu aan zet om een schoolplan 
te maken voor de komende 4 jaar. Ook hebben we nog even gesproken over de 
stappen die nog moeten worden gezet richting het nieuwe schooljaar en waar we 
zijn in dit proces.  
In het deel van de vergadering voor onze eigen school hebben we het gehad over 
de ouderbijdrage, de vacature binnen de MR, de schoolgids voor komend 
schooljaar en de activiteitenmiddag.  
Er is woensdag 24 april een oproep uitgedaan voor een nieuw MR-lid, we hopen u 
na de sluitingsdatum u hier meer over te informeren. 
 
OR 
Recentelijk heeft de Ouderraad van basisschool ’t Spectrum een aantal belangrijke 
onderwerpen besproken en beslissingen genomen. Zo zijn er plannen gemaakt voor 
het opstellen van het jaarverslag en het organiseren van diverse activiteiten voor 
zowel de school als de buurt. Zoals de sponsorloop en de Wandel4daagse. We 
zullen jullie tijdig informeren over de data van deze evenementen en hoe je je kunt 
aanmelden. Daarnaast onderzoekt de Ouderraad momenteel de mogelijkheden 
voor de financiering van een groen schoolplein in de toekomst. Dit blijkt 
uitdagender te zijn dan aanvankelijk gedacht, ook met betrekking tot 
subsidieregelingen. Desalniettemin blijven we vastberaden en zal dit onderwerp 
een terugkerend punt op de agenda blijven. We zullen jullie op de hoogte houden 
zodra er concrete ontwikkelingen zijn en we meer informatie kunnen delen. 
 
Nieuws in combinatie met De Dassenburcht 
We hebben de buitenlesdag een dag verschoven i.v.m. slecht weer. De kinderen 
hebben gezellig samen gespeeld, gekleurd en ?? 
De modeshow is geëvalueerd, dit was van beide kanten een feestje, de kinderen 
hebben echt genoten, zoiets is voor herhaling vatbaar. 
Ook hebben we besproken hoe we de Koningsspelen gaan vormgeven (zie 
bovenstukje Koningsspelen evaluatie. 
Enn…. Hierbij de primeur… maar achter de schermen zijn we bezig met het 
organiseren van activiteiten buiten schooltijd om de school in een positief daglicht 
te zetten. Daarover volgt binnenkort meer informatie, maar wij hebben er zin in! 
We kijken langzaamaan ook een beetje vooruit naar komend schooljaar. We willen 
een activiteitenkalender gaan maken (voor de leerkrachten/leidsters), zodat we de 
activiteiten zichtbaar en helder hebben voor komend schooljaar. Dit staat voor het 
volgende overleg op de planning. 



 

Evaluatie koffie-inloop 
Wat was  het weer gezellig druk tijdens de inloop, fijn dat jullie interesse tonen in 
onze school. Laagland heeft een voorstelling gehouden voor de ouders, dit was een 
feest. Sommige kinderen waren heel zenuwachtig en anderen presenteerden zich 
als ware theatermakers, ieder was zichzelf en deed het geweldig, de juffen (en het 
publiek) waren enorm trots, kanjers!  
 
Evaluatie open gymles 
Wat fijn dat er een heel aantal ouders kwamen kijken bij de gymles. De kinderen 
hebben de geoefende dans laten zien en waren erg trots. Wat ons betreft voor 
herhaling vatbaar.  
 
Evaluatie schoolreisje  
Laagland is naar De Drentse Koe geweest, dit was een overzichtelijk park, waar 
voor alle kinderen genoeg te doen was. Iedereen heeft zich vermaakt en het weer 
zat enorm mee! 
MIddenland en groep 6 is op pad geweest naar Drouwenerzand. Met elkaar 
hebben ze een geweldige dag gehad. 
 
Evaluatie kamp  

De evaluatie van kamp komt in de volgende nieuwsbrief😊 
 
Evaluatie Koningsspelen 
Wat was het een gezellige dag. Gezamenlijk gestart met ontbijten, daarna lekker 
even naar buiten (en een aantal binnen opruimen). Daarna groepjes indelen en 
naar buiten om te starten met het Koningsspelenlied van KvK. De kinderen van De 
Dassenburcht kwamen kijken om vervolgens in groepjes uiteen voor verschillende 
spelletjes te doen. Daarna nog een ijsje en nog even vrij spelen en toen alweer 
lunchen. ’s Middags hebben we nog film gekeken, geknutseld, getekend en 
gespeeld. De klassen opgeruimd en alle spulletjes in Laagland verzameld. Ook 
hebben we nog afscheid genomen van Rayhan en Ridwan. 
 
Evaluatie speelgoeddag 
Woensdag 24 april was de laatste lesdag voor de vakantie en traditiegetrouw 
mogen de kinderen dan speelgoed meenemen van huis om in de klas mee te 
spelen. Er werd weer van alles meegenomen; van een poppenwagen vol knuffels 
tot een bestuurbare robot. De kinderen vonden het heerlijk om hier samen mee te 
spelen. De Dassenburcht kwam ook nog spelen bij ons en ook zij genoten van dit 
speelmoment. 
 
Met vriendelijke groet,  
Team OBS ‘t Spectrum 


